
Respostes a la ciutadania de CDC al Ple de 27/04/2016 

Sr. Santi Asensio 
 
Desde la coordinadora local de MES moviment d'esquerres en relación con la 
pregunta formulada en el pleno del mes de marzo sobre la falta de la rotulación 
en catalán del aparcamiento de titularidad municipal de la calle Molí del barrio 
de Can Vidalet, y después de pedir un informe realizado por la Plataforma per 
la Llengua a petición nuestra sobre el tema y que les adjuntamos, por el cual el 
ayuntamiento de Esplugues de Llobregat y según dicha entidad no cumple la 
normativa lingüística, preguntamos tanto al equipo de gobierno municipal, 
como a los demás partidos del consistorio. Si el equipo de gobierno municipal 
y los demás partidos del consistorio ven bien estudiar el informe de la 
Plataforma y tomar medidas al respecto para solucionar el problema. 
 
El senyor Siquier: 

“Bé, des de Convergència en el seu moment vàrem parlar amb les persones 
responsables de l’equip de govern que hi havia aquesta situació, i vàrem entendre 
que s’analitzaria. El fet a mi em consta, perquè hi he estat, que hem parlat aquest 
tema amb l’empresa que explota aquests serveis, per analitzar el tema dels tiquets 
en un moments determinat, dels rebuts, i bé, no sé, no tinc més informació perquè 
no gestiono jo directament aquest fet però que ens preocupat pel tema, i que si 
normativament s’ha d’implementar, doncs s’implementarà. I si tècnicament es creu 
que en aquests moments és correcte, doncs, es quedarà així.” 

 


